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Komise pro kulturu a kulturní dotace Rady města Beroun 

 

Zápis č. 1/2022 
ze zasedání Komise pro kulturu a kulturní dotace Rady města Beroun, konaného dne 

21. 2. 2022 od 16:00 hodin 

 

 

PŘÍTOMNÍ: 

 

Členové komise:  Lenka Kuhar Daňhelová, Radek Dolejš, Mgr. Karolina Froňková, Bc. 

Michaela Škeříková, Mgr. Bohumila Vokáčová, Jiří Filip, Ing. Martin 

Tuček 

 

Hosté:  Mgr. Dušan Tomčo, Ing. Simona Boldi, Mgr. Kateřina Masopustová, 

Tereza Králová 

 

Omluveni:   Romana Chvátalová 

Neomluven:  Ioannis Sideropoulos 

 

Zapisovatel:   Petra Fidlmannová 

Ověřovatel zápisu:  Mgr. Bohumila Vokáčová 

 

 

 

PROGRAM: 

1. Zahájení jednání, určení zapisovatele a ověřovatele zápisu 

2. Schválení programu jednání a kontrola plnění usnesení 

3. Schválení plánu práce na rok 2022 

4. Vyhodnocení a informace o zajištění Mezinárodního hudebního festivalu Talichův 

Beroun v roce 2021, 2022 

5. Vyhodnocení akcí MKC Beroun za uplynulý rok a plán akcí na rok 2022 v souvislosti 

s pandemií Covid 19 

6. Různé 

 

 

 

JEDNÁNÍ: 

 

 

K bodu 1 – Zahájení 

 

Jednání komise zahájila a dále řídila její předsedkyně Lenka Kuhar Daňhelová, která určila 

zapisovatelkou p. Petru Fidlmannovou a ověřovatelem zápisu Mgr. Bohumilu Vokáčovou. 

Předsedkyně uvítala všechny přítomné.  

Paní Romana Chvátalová byla z jednání omluvena.  

Předsedkyně komise představila program jednání, který byl schválen ve shora uvedeném znění. 

 

Usnesení:   Komise pro kulturu a kulturní dotace schvaluje program jednání. 

Hlasování: 5 pro – 0 proti – 0 zdržel se 

 

Dorazil Ing. Martin Tuček 
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K bodu 2 – Informace o plnění usnesení z předešlého jednání a z jednání zastupitelstva 

a rady města 

 

Informace o plnění usnesení z jednání zastupitelstva a rady města Beroun byly členům zaslány 

elektronicky. 

 

Usnesení:  Komise pro kulturu a kulturní dotace bere na vědomí informace z jednání 

zastupitelstva a rady města Beroun. 

Hlasování: 6 pro – 0 proti – 0 zdržel se 

 

Dorazila Mgr. Karolina Froňková 

 

K bodu 3 - Schválení plánu práce KK na rok 2022 

 

Předsedkyně seznámila přítomné s návrhem plánu práce Komise pro kulturu a kulturní dotace 

Rady města Beroun. 

 

Usnesení:  Komise pro kulturu a kulturní dotace schvaluje Plán práce Komise pro kulturu 

a kulturní dotace Rady města Beroun. 

Hlasování: 7 pro – 0 proti – 0 zdržel se 

 

 

K bodu 4 – Vyhodnocení a informace o zajištění Mezinárodního hudebního festivalu 

Talichův Beroun v roce 2021 a 2022 

 

Ředitelka festivalu Tereza Králová vyhodnotila průběh Mezinárodního hudebního festivalu 

Talichův Beroun v roce 2021: 

 

 Na přípravu festivalu v roce 2021 pořadatelé obdrželi dotace od Města Beroun ve výši 

850 tis, druhou polovinu nákladů pokryli z jiných zdrojů (dotace ze Středočeského 

kraje, sponzoři, prodej vstupenek aj.). 

 Oproti roku 2020 se podařilo uskutečnit kompletní podzimní řadu koncertů (6 koncertů 

a prolog), největší návštěvnost měl koncert, kde vystoupilo těleso Flamenco Element.  

 Mimo hlavní festivalovou řadu proběhlo ještě několik koncertů. První byl v červnu 

v zahradě Muzea berounské keramiky, kde vystoupil Prague quitar kvartet. Další 

koncert byl v polovině srpna na nám. Joachima Barranda, a to jazzový večer s Evou 

Emingerovou. 

 Dále byl uspořádán open air koncert Má Vlast k 1100 výročí od úmrtí sv. Ludmily, kde 

zazněla část Mé Vlasti v podání Českého symfonického orchestru, koncert se těšil velké 

návštěvnosti.  

 Festival se snaží rozšířit působnost do blízkého okolí, proto navázal na spolupráci s obcí 

Nižbor, kde proběhly dva koncerty na zámku. Jeden na konci srpna, další na konci 

listopadu.  

 Jako každý rok festival zprostředkoval dětem z místních škol (Jungmannova základní 

škola a Střední pedagogická škola) besedy s vystupujícími umělci. V roce 2021 to byla 

beseda s Praha Harp – harfenistkami a s Akademií komorní hudby, kde si žáci povídali 

i o možnostech zahraničních stipendií. Dále proběhly výstavy žáků ze ZUŠ V. Talicha 

a ze Střední pedagogické školy. Výstava byla umístěna v KD Plzeňka jako doprovodný 

program při koncertech.  
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Ředitelka dále seznámila přítomné s plány na letošní rok 2022: 

 

 Vedení festivalu bude klást větší důraz na dramaturgii, zapojení širšího okruhu 

odborníků. 

 Dne 19. 2. 2022 se uskutečnil 1. ročník dirigentských kurzů, poté následoval skvěle 

obsazený koncert Národního dechového orchestru. Dirigentem byl pan Václav 

Blahůnek (šéfdirigent Hudby Hradní stráže a Policie ČR).  

 V rámci festivalu se také plánuje zapojení mezinárodních těles, rozšíření samotné 

festivalové řady o koncerty rozprostřené během roku a spolupráce s okolními obcemi a 

městy při pořádání koncertů.  

 I v letošním roce je plánován open air koncert na Husově náměstí a další doprovodné 

akce. 

 

Usnesení: Komise pro kulturu a kulturní dotace bere na vědomí informace 

k Mezinárodnímu festivalu Talichův Beroun.  

Hlasování: 7 pro – 0 – proti – 0 zdržel se 

 

 

 

K bodu 5 – Vyhodnocení akcí MKC Beroun za uplynulý rok a plán akcí na rok 2022  

 

Místostarosta města Mgr. Dušan Tomčo přítomné informoval o podpoře města Beroun při 

pořádání kulturních akcí během pandemie a při řešení změn s tím souvisejících. 

 

Ředitelka Městského kulturního centra Mgr. Kateřina Masopustová informovala o výroční 

zprávě za rok 2021, která bude zpracována do konce března 2022 a seznámila přítomné členy 

s následujícím: 

 

 MKC zaznamenalo v minulém roce pokles návštěvnosti, a to z důvodu mimořádných 

opatření spojených s pandemií. Pokles návštěvnosti se projevuje v hospodaření, ale 

přesto rok 2021 nebyl rokem ztrátovým a podařilo se realizovat většinu plánovaných 

akcí, včetně adventu, který proběhl v komornější formě v zahradě Muzea berounské 

keramiky. Konkrétní data o návštěvnosti a hospodaření budou uvedena ve výroční 

zprávě. 

 Akce, které se zrušily, jsou přeplánované na rok 2022. 

 

Ředitelka MKC Beroun kladně hodnotila spolupráci s pracovníky Krajské hygienické stanice 

v Berouně při řešení pořádání kulturních akcí. 

  

Ředitelka dále seznámila přítomné s plány na rok 2022: 

  

 MKC plánuje v nejbližší době realizovat Městský bál, a to v termínu 9. dubna 2022. 

 MKC dále pořádá divadelní představení ve spolupráci s Innogy. Innogy je stálým 

sponzorem, který na rok 2021 přispěl částkou 200.000,- Kč, z toho 100 000 Kč na 

divadelní sezónu. 

 Na jaro se plánují další akce, jako jsou Velikonoce, atd. 

 Na všech provozech mohou probíhat akce téměř bez omezení. 

 Připravuje se zjednodušení a zpřehlednění webových stránek. 
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Radek Dolejš vznesl dotaz ohledně provozu občerstvení v Kulturním domě Plzeňka, kdy končí 

smlouva firmy Astacus. Mgr. Tomčo sdělil, že nájemce má platnou smlouvu, která bude 

v platnosti další tři roky. 

 

Radek Dolejš se dále dotázal na volný prostor na Plzeňce naproti Klubové scéně. Zkušenosti 

zákazníků s posledním nájemcem – vysoké ceny, nízká úroveň obsluhy. Mgr. Kateřina 

Masopustová prozatím nemohla sdělit bližší informace, a  to vzhledem k probíhajícímu jednání. 

 

Předsedkyně komise Lenka Kuhar Daňhelová se domnívá, že v prostorách Plzeňky chybí 

prostor pro posezení po ukončení akcí, což je velká škoda.  

 

Mgr. Karolina Froňková požádala o zpřehlednění ceníku na webových stránkách MKC tak, aby 

byl rozdělen na jednotlivé provozy – velký sál, Klubová scéna, Kotelna.   

 

Dále probíhala diskuze o ceně pronájmu prostor v klubu Kotelna v porovnání s kapacitou 

klubu. Pro účinkování kapely je výtěžek ze vstupného zanedbatelným příjmem. Řešila se 

problematika vhodného sezení na venkovních koncertech na nám. Joachima Barranda.  

Mgr. Vokáčová vznesla dotaz na možnost zajištění pohodlnějších židlí namísto lavic typu 

„Pivní set“ pro posluchače. Připomněla židle, jaké byly na venkovní akci Talichova Berouna 

na Husově náměstí. Ředitelka festivalu sdělila, že židle na podobné akce mají v zápůjčce za 

částku cca 15 tisíc.   

 

 

Usnesení: Komise pro kulturu a kulturní dotace bere na vědomí informace k plánovaným 

aktivitám Městského kulturního centra Beroun   

 

Hlasování: 7 pro – 0 – proti – 0 zdržel se 

 

 

K bodu 6 – Různé 
 

Na dotaz Mgr. Froňkové informovala S. Boldi o vrácení dotace na kulturu za rok 2021 na 

projekt „Metro Club Beroun 2021“, a to v plné výši. 

 

Příští setkání komise proběhne v období duben/květen 2022 v Městské knihovně Beroun. 

 

 

Zasedání bylo ukončeno v 17:30 hodin. 

 

 

 

Zapsala:  Petra Fidmannová         ……………………………………….. 

 

Ověřil:   Mgr. Bohumila Vokáčová ……………………………………….. 

     

Předsedkyně komise:  Lenka Kuhar Daňhelová ……………………………………….. 


